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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kormányzati csiki-csuki, avagy minek tudható be, hogy a felgyői hulladéklerakó átadása
után mégis Csongrádra hordják a környékbeli települések szemetét? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Szabó Imre
környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön a nyáron átadta a felgyő i szilárdhulladék-lerakót, amely a térség hulladék kezelését é s
befogadását lenne hivatott betölteni . Sajnos csak a látványos átadás történt meg, de mind a
mai napig a lerakó nem üzemel, melynek következtében az egész térség szemetét Csongrádr a
szállítják. A csongrádi hulladék-lerakó már így is megtelt, ennél fogva súlyo s
környezetterhelésnek van kitéve a közvetlen környezet . Ez komoly felelősség kérdését veti
fel . Mit szándékozik tenni ebben a helyzetben a tárca és miniszter úr ?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .

incze László
országgyűlési képviselő
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